

စီမံအုပ်ချုပ်သူများ၏ လေ့လာချက်နှင့် ဆွေးနွေးသုံးသပ်ချက်

စီမံအုပ်ချုပ်သူများ၏ အောက်ဖော်ပြပါ လေ့လာချက်နှင့် ဆွေးနွေးသုံးသပ်ချက်များသည် မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်) အီးဇက်ဟိုးဒင်း ပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်အတွက် ကုမ္ပဏီ၏ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းကို အခြေခံထားခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းနှင့်အတူ တွဲ၍ဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။ အခြားငွေကြေးအနေဖြင့် ဖော်ပြထားခြင်းမရှိပါလျှင် ငွေပမာဏဖော်ပြချက်အားလုံးမှာ မြန်မာကျပ်ငွေ ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းအား နိုင်ငံတကာဘဏ္ဍာရေး အစီအရင်ခံခြင်းဆိုင်ရာစံများ (IFRS) နှင့်အညီ ရေးဆွဲထားပြီး၊ ပြင်ပစာရင်းစစ်ဖြစ်သည့် ဝင်းသင်နှင့်အဖွဲ့က စစ်ဆေးထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

ထို့အပြင် ဒါရိုက်တာအဖွဲ့အနေဖြင့် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၁၉) ရက်နေ့တွင် အတည်ပြုပြီးဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် (“MJTD”)

မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ကို သီလဝါ အထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် တည်ရှိသည့် စက်မှုလုပ်ငန်း ဧရိယာ ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ ဈေးကွက်တင်ရောင်းချခြင်း၊ နှစ်ရှည်ငှားရမ်းခြင်းနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းဧရိယာ လည်ပတ်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန် အတွက် တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက် ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ်အများနှင့် သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီ လီမိတက်သည် မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ၏ မတည်ငွေရင်း အများစုကို ပိုင်ဆိုင်ထားပြီး၊ ဒါရိုက်တာ အဖွဲ့ဝင် (၄) ဦး နှင့် အရာရှိအဖွဲ့ဝင် (၄) နေရာ တို့ကို စေလွှတ်တာဝန်ပေးထားပြီး စဉ်ဆက်မပြတ် စီမံအုပ်ချုပ်မှုများ ပြုလုပ်ထားရှိပါသည်။

မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် သည် စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် အသားတင် အမြတ်ငွေ အမေရိကန် ဒေါ်လာ (၀.၉)သန်း ရရှိခဲ့ပါသည်။ ၂၀၂၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် စုဆောင်းပြီးအမြတ်လက်ကျန် အမေရိကန် ဒေါ်လာ (၅၇.၈)သန်း ရှိပါသည်။ ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ရင်းနှီးမြုပ်နှံလိုသူများထံမှ မြေယာငှားရမ်းမှု ၃ ခု (စုစုပေါင်းမြေယာ ၄.၆ ဟက်တာ)အတွက် ကြိုတင်စာရင်းသွင်းခြင်းအား လက်ခံရရှိခဲ့ပြီး နှစ်ဝက်အလွန်ကာလတွင် ၎င်းအနက်မှ ငှားရမ်းမှု ၂ခုအား အတည်ပြုလက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် တွင် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်ရေး ကို ၂၀၂၃ နှစ် တွင် စတင်တပ်ဆင်ခဲ့ပြီး ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်အတွင်း 2MW ရှိသော လျှပ်စစ်စွမ်းအားကို ထုတ်ယူသုံးစွဲလျက်ရှိပါသည်။ ၎င်းစီမံကိန်းမှ လာမည့်နှစ်ကုန်တွင် 4MW အထိ တိုးမြှင့်ထုတ်လုပ်နိုင်ရန် မျှော်မှန်းထားပြီး လိုင်းစနစ်အတွင်း 3MW ထပ်တိုးတပ်ဆင်ရန် လျာထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်ရေး စီမံကိန်းမှ စုစုပေါင်း 7MW အထိထုတ်လုပ်နိုင်ရန် မျှော်မှန်းထားပါသည်။ ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ၏ နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံး လျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်ရေးမှ ဝင်ငွေစီးဆင်းမှုများလည်း ရရှိနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

သီလဝါ ပရောပါတီး ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် (“TPD”)

သီလဝါ ပရောပါတီး ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ကို သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် တည်ရှိသည့် လူနေအိမ်ရာနှင့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အဆောက်အအုံများ တည်ဆောက်ခြင်း၊ ဈေးကွက်တင်ရောင်းချခြင်း နှင့် နှစ်ရှည်ငှားရမ်း ခြင်းလုပ်ငန်းများ လုပ် ဆောင်ရန် တည်ထောင်ခဲ့ပါသည်။ သီလဝါ ပရောပါတီး ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ကို သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီကုမ္ပဏီ (“TSMCC”)နှင့် ဖက်စပ်ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားပြီး၊ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန် စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီကုမ္ပဏီ (“TSMCC”)မှ အစုရှယ်ယာ (၂၀) ရာခိုင်နှုန်းနှင့် မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်း ပတ်ဘလစ် အများနှင့် သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီ လီမိတက်မှ (၈၀) ရာခိုင်နှုန်း အသီးသီးပိုင်ဆိုင်ကြပါသည်။

ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးကျဆင်းခြင်းနှင့် ပြည်တွင်းစီးပွားရေးမတည်ငြိမ်မှုများ အပါအဝင် အခြားသော စိန်ခေါ်မှုများရှိသော်လည်း သီလဝါ ပရောပါတီး ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် အနေဖြင့် စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် အမြတ်ငွေကျပ် (၁.၆) ဘီလီယံ ရရှိခဲ့ပါသည်။ စုဆောင်းထားသော အမြတ်ငွေမှာ ကျပ် (၁၀.၆) ဘီလီယံ၊ ငွေသား နှင့်ဘဏ်လက်ကျန်မှာ ကျပ်(၅.၄) ဘီလီယံ ဖြစ်ပြီး ၎င်းလက်ကျန် ထဲတွင် အမေရိကန် ဒေါ်လာ(၁.၃၉) သန်း ပါရှိပါသည်။

သီလဝါ ပရောပါတီး ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက်တွင် 47.5KWp ဆိုလာစွမ်းအင် စီမံကိန်းကို၂၀၂၃ ခုနှစ်စက်တင်ဘာလမှ စ၍ တပ်ဆင်ပြီး နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးလျှပ်စစ်အား အသုံးပြုလျှက်ရှိပါသည်။

မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်း ပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက် (“MTSH”)

မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်း ပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်သည် ၂၀၁၃ ခုနှစ်၊ မေလ (၃) ရက်နေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေအရ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသော အများပိုင်ကုမ္ပဏီတစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မေလ (၂၀) ရက်နေ့တွင် ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် ဒုတိယမြောက် စာရင်းဝင်သည့်ကုမ္ပဏီတစ်ခု ဖြစ်လာခဲ့ပါ သည်။

မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုးဒင်းပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်အနေဖြင့် စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် စီမံအုပ်ချုပ်မှုနှင့် တွဲဖက်လုပ်ငန်းမှရရှိသည့် ဝင်ငွေများ အပါအဝင် အသားတင်အမြတ်ငွေမှာ ကျပ်(၆.၄) ဘီလီယံ ရရှိခဲ့ပါသည်။ ယခင်နှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် အသားတင်အမြတ်ငွေကျပ် (၁.၅) ဘီလီယံမှ ကျပ် (၆.၄) ဘီလီယံ သို့ တိုးတက်ခဲ့ပါသည်။ အမြတ်ငွေများ မြင့်မားလာခြင်း၏ အဓိကအကြောင်းအရင်းမှာ ယခုဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်တွင် အမှန်မပေါ်ပေါက်ခဲ့သော နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း ပြောင်းလဲမှုအမြတ်များ ကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။

လက်ငင်းမဟုတ်သော ရပိုင်ခွင့် ကျပ် (၇၃.၂) ဘီလီယံရှိပြီး ၎င်းအနက်မှ ၆၅% သည် တွဲဖက်လုပ်ငန်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသည့် မခွဲဝေရသေးသော အမြတ်ငွေဖြစ်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီ၏ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် စုဆောင်းလက်ကျန် အမြတ်ငွေမှာ ကျပ် (၄၃.၈) ဘီလီယံ ရှိပြီး ငွေနှင့်ငွေသားညီမျှခြင်းလက်ကျန် မှာ ကျပ်(၁၂.၅) ဘီလီယံရှိပါသည်။

မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက်ဟိုးဒင်း ပတ်ဘလစ် အများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက်နှင့်၎င်း၏ လက်အောက်ခံ ကုမ္ပဏီ (“MTSH အုပ်စု”)

ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်း၏ ဝင်ငွေအလုံးစုံပါဝင်သော ရှင်းတမ်းပေါင်းချုပ်

	ပြောင်းလဲချက်	၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက် (ကျပ်သန်းပေါင်း)	၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက် (ကျပ်သန်းပေါင်း)
ဝင်ငွေ	▲	၁,၈၂၀	၁,၀၄၇
ဝင်ငွေအပေါ် မူရင်းကုန်ကျစရိတ်	▲	(၆၇၁)	(၄၄၀)
အကြမ်းအမြတ်	▲	၁,၁၄၉	၆၀၇
အတိုးကုန်ကျစရိတ်	▲	(၁၀)	(၈)
အရောင်းနှင့် စီမံအသုံးစရိတ်	▲	(၁,၂၄၇)	(၁,၀၉၀)
တွဲဖက်လုပ်ငန်းမှ ရသည့်အမြတ်ငွေ	▼	၁,၂၄၃	၁,၇၁၅
လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှုအမြတ်ငွေ	▼	၁,၁၃၅	၁,၂၂၄
အခြားနည်းလမ်းမှရသည့်ဝင်ငွေ	▼	၅၉	၈၇
အမှန်ပေါ်ပေါက်ခဲ့သော နိုင်ငံခြားငွေကြေးလဲလှယ်မှု အမြတ်/ အရှုံး	▼	-	(၅၄)
အမှန်မပေါ်ပေါက်ခဲ့သော နိုင်ငံခြားငွေကြေးလဲလှယ်မှု အမြတ်	▲	၆,၉၆၇	-
အခွန်လျာထားခြင်း မပြုမီ စုစုပေါင်းအမြတ်	▲	၈,၁၆၁	၁,၂၅၇
ဝင်ငွေခွန်	▼	(၇၆)	၃၁
အသားတင်အမြတ်	▲	၈,၀၈၅	၁,၂၈၈

အကြမ်းအမြတ်ရာခိုင်နှုန်း	▲	၆၃%	၅၈%
--------------------------	---	-----	-----

ရှယ်ယာတစ်စောင်၏အခြေခံဝင်ငွေ (ကျပ်)	▲	၁၉၉	၃၄
------------------------------------	---	-----	----

၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ကုန်ဆုံးသည့် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာနှစ်ဝက်အတွက် ဝင်ငွေမှာ ကျပ် (၁.၈) ဘီလီယံ ရရှိခဲ့ပြီး ယခင်နှစ် နှင့်နှိုင်းယှဉ်ပါက ကျပ် (၀.၈) ဘီလီယံ တိုးမြှင့် ရရှိခဲ့ပါသည်။ အဓိက ဝင်ငွေ အနေဖြင့် စီမံအုပ်ချုပ်မှုမှ ရရှိသော ဝင်ငွေနှင့် ပုံမှန်လည်ပတ်နေသော လုပ်ငန်းများမှ ဝင်ငွေတို့ အဓိကပါဝင် ပါသည်။

အကြမ်းအမြတ်သည် ကျပ်(၁.၁) ဘီလီယံဖြစ်ပြီး ၎င်းအကြမ်းအမြတ်သည် ယခင် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက ၅၈% မှ ၆၃% သို့ မြင့်တက်ခဲ့ပါသည်။ လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု အမြတ်ငွေသည် ကျပ်(၁.၁)ဘီလီယံ ဖြစ်ပြီး ၎င်းသည် ယခင်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်

နှင့်နှိုင်းယှဉ်ပါက ၁၁၇% မှ ၆၂% သို့ကျဆင်းခဲ့ပါသည်။ အကြောင်းအရင်းမှာ တွဲဖက်လုပ်ငန်းမှ ရရှိသော အမြတ်ငွေကျဆင်းခဲ့မှုကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် နှင့် ဆက်စပ်၍ ရရှိမည့်အမြတ်ဝေစု ပမာဏမှာ ယခင်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်နှင့် နှိုင်းယှဉ်ပါက (၁.၇)ဘီလီယံ မှ (၁.၂)ဘီလီယံ သို့ကျဆင်းခဲ့ပါသည်။

ယခုဘဏ္ဍာရေးကာလ၏ အသားတင် အမြတ်ပမာဏမှာ ကျပ် (၈.၁)ဘီလီယံ ရရှိခဲ့ပြီး၊ ကုမ္ပဏီ၏ အစုရှင်များသို့ ခွဲဝေနိုင်သော အမြတ်မှာ ကျပ် (၇.၈)ဘီလီယံ ဖြစ်ပါသည်။ အသားတင် အမြတ်ငွေသည် ယခင်နှစ် နှင့် နှိုင်းယှဉ်လျှင် တိုးတက်ခဲ့ပြီး တိုးတက်ခြင်း၏ အဓိကအကြောင်းအရင်းမှာ နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း ပြောင်းလဲမှုအမြတ်များ ကြောင့်ဖြစ်ပါသည်။

ယေဘုယျအားဖြင့် အထက်ဖော်ပြပါ အခြေအနေများကြောင့် နှိုင်းယှဉ်ကာလတွင် ရှယ်ယာတစ်စု၏ အခြေခံဝင်ငွေသည် ကျပ်(၃၄)မှ ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်ဖြစ်သည့် ၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀) ရက်နေ့တွင် ရှယ်ယာတစ်စု၏ အခြေခံဝင်ငွေသည် ကျပ် (၁၉၉)သို့ မြင့်တက်ခဲ့ပါသည်။

ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ လက်ကျန်ရှင်းတမ်းအနှစ်ချုပ်

လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်များ မြင့်တက်ခြင်း၏ အဓိကအကြောင်းအရင်းမှာ ယခုဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း စီမံအုပ်ချုပ်မှုမှရရှိသော ဝင်ငွေမြင့်တက်လာခြင်းကြောင့် ငွေနှင့်ငွေသားလက်ကျန်များ မြင့်တက်လာခြင်းဖြစ်ပါသည်။ စုစုပေါင်း လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်မှာ ကျပ် (၄၄.၆) ဘီလီယံ ဖြစ်ပြီး ၎င်းပမာဏထဲတွင် ငွေသားနှင့် ဘဏ်လက်ကျန် ပိုင်ဆိုင်မှုမှာ ကျပ်(၁၇.၉)ဘီလီယံ ဖြစ်ပါသည်။

လက်ငင်းမဟုတ်သော ရပိုင်ခွင့်များ မြင့်တက်လာခြင်းမှာ မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ၏ စုဆောင်းပြီး မခွဲဝေရသေးသော အမြတ်လက်ကျန်ငွေ တိုးလာခြင်းနှင့်ဆက်စပ်၍ ရရှိမည့် အမြတ်ဝေစုကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။ လက်ငင်းမဟုတ်သောရပိုင်ခွင့် ကျပ် (၅၅.၄) ဘီလီယံအနက် မြန်မာ-ဂျပန် သီလဝါ ဒတ်ပလော့မင့်လီမိတက် ၏ စုဆောင်းပြီး မခွဲဝေရသေးသော အမြတ်လက်ကျန်ငွေ ကျပ် (၄၇.၆) ဘီလီယံရှိပါသည်။

လက်ငင်းနှင့်လက်ငင်းမဟုတ်သော ပေးရန်တာဝန် ကျပ် (၂.၁)ဘီလီယံ မှ ကျပ်(၃.၇)ဘီလီယံ သို့မြင့်တက်လာခြင်းမှာ ၂၀၂၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၂၀ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သော ၁၁ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် အထွေထွေအစည်းအဝေးမှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် အမြတ်ဝေစုခွဲဝေရန်လျာထားချက်ကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။

၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဝက်ကာလ အတွက် စုဆောင်းပြီး အမြတ်လက်ကျန်တွင် အသားတင် ကျပ် (၄၉.၂) ဘီလီယံ (ကျပ် ၄၃.၄ ဘီလီယံ မှ ကျပ် ၄၉.၂ ဘီလီယံ) မြင့်တက်ခဲ့ပါသည်။ စုဆောင်းပြီးအမြတ်လက်ကျန်ငွေ မြင့်တက်ခြင်း၏ အဓိက အကြောင်းအရင်းမှာ ယခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း ပြောင်းလဲမှုမှ ရရှိလာသော အမြတ်ငွေကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။

MTSH MYANMAR THILAWA SEZ HOLDINGS PUBLIC CO. LTD.

Shwe Zabu River View Complex, 23G-1, No.3B, Tower (A), Penthouse-01 & 02, Strand Road, Ahlone Township, Yangon, Myanmar. Tel: (+951) 2301731, Email: info@mtshmyanmar.com

	ပြောင်းလဲချက်	၂၀၂၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၃၀)ရက် (ကျပ်သန်းပေါင်း)	၂၀၂၄ နှစ်၊ မတ်လ (၃၁)ရက် (ကျပ်သန်းပေါင်း)
ရပိုင်ခွင့်များ			
လက်ငင်းရပိုင်ခွင့်များ	▲	၄၄,၆၁၇	၃၈,၃၉၀
လက်ငင်းမဟုတ်သောရပိုင်ခွင့်များ	▲	၅၅,၃၉၄	၅၃,၉၃၀
စုစုပေါင်းရပိုင်ခွင့်များ	▲	၁၀၀,၀၁၁	၉၂,၃၂၀
ပေးရန်တာဝန်များ			
လက်ငင်းပေးရန်တာဝန်များ	▲	၃,၆၇၁	၂,၁၄၂
လက်ငင်းမဟုတ်သောပေးရန်တာဝန်များ	▲	၅၇	၃၄
စုစုပေါင်းပေးရန်တာဝန်များ	▲	၃,၇၂၈	၂,၁၇၆
အသားတင်ရပိုင်ခွင့်များ	▲	၉၆,၂၈၃	၉၀,၁၄၄
ရင်းနှီးငွေ			
ထုတ်ဝေပြီး မတည်ငွေ	-	၃၈,၉၂၉	၃၈,၉၂၉
စုဆောင်းပြီး အမြတ်လက်ကျန်	▲	၄၉,၂၄၁	၄၃,၄၃၀
အခြားအကျိုးခံစားခွင့်ဆိုင်ရာများ	▲	၈,၁၁၃	၇,၇၈၅
စုပေါင်းရင်းနှီးငွေ	▲	၉၆,၂၈၃	၉၀,၁၄၄

အနာဂတ်အလားအလာ

Residential and Commercial Areas ၏ မဟာဗျူဟာကျကျ တိုးတက်မှုများ:

သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်အတွင်းရှိ Residential and Commercial Areas ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် လုပ်ငန်းလည်ပတ်နိုင်ရေး အတွက် TPD ၏ ကြိုးပမ်းမှုများသည် စီးပွားရေးဆိုင်ရာစိန်ခေါ်မှုများကြားမှပင် စဉ်ဆက်မပြတ် အမြတ်အစွန်းများ ရရှိစေပါသည်။ ယခုလက်ရှိဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်သုံးစွဲရေးစနစ်သည် စွမ်းအင်အသုံးပြုနိုင်စွမ်းကို မြှင့်တင်ပေးပြီး လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု ကုန်ကျစရိတ်များကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် ဆန်းသစ်သောချဉ်းကပ်မှုတစ်ခုအဖြစ် ထင်ဟပ်စေပါသည်။ အနာဂတ် မဟာဗျူဟာများတွင် အမျိုးမျိုးသောဝန်ဆောင်မှုများ ကမ်းလှမ်းနိုင်ရန်နှင့် ၎င်းတို့၏ ဈေးကွက်အနေအထားကို အားကောင်းခိုင်မာစေရန် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် ထိရောက်စွာလုပ်ငန်းလည်ပတ်နိုင်ရေးတို့တွင် ဆက်လက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု:

MJTD ၏ စုဆောင်းလက်ကျန်အမြတ်ငွေများကြောင့် MTSH ၏ လက်ငင်းမဟုတ်သောရပိုင်ခွင့်များ တိုးမြှင့်လာမှုက MTSH အနေဖြင့် အခြေခံအဆောက်အအုံဖော်ဆောင်ရေးကို တစိုက်မက်မက် အာရုံစိုက်ခဲ့ကြောင်း ပြသနေပါသည်။ စက်မှုဇုန်များနှင့် ခေတ်မီအခြေခံအဆောက်အအုံများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို မဟာဗျူဟာကျကျလုပ်ဆောင်ခြင်းက ငှားရမ်းသူများအတွက် ဆွဲဆောင်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်စေကာ ဝင်ငွေအကျိုးအမြတ်များလည်း တိုးတက်ကောင်းမွန်လာစေဖွယ်ရှိပါသည်။

စီးပွားရေးဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုများအား ရင်ဆိုင်ကျော်လွှားခြင်း :

MTSH သည် တစ်ကမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာနှင့် ပြည်တွင်းရှိ စီးပွားရေး ဆိုင်ရာ အခက်အခဲများကြားမှပင် မိမိတို့ကုမ္ပဏီ၏ ကြံ့ခိုင်မှုအား ပြသနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အမျိုးအစားမတူညီကွဲပြားသော ဝင်ငွေလမ်းကြောင်းများနှင့် တိကျသော ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုများကြောင့် မိမိတို့သည် ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေများကိုလျော့ချပြီး မြန်မာနိုင်ငံ၏ တိုးပွားလာမည့် စီးပွားရေးဆိုင်ရာအခွင့်အလမ်းများကို အသုံးပြုနိုင်ရန် ကောင်းမွန်စွာ နေရာယူထားလျက်ရှိပါသည်။

ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲမှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုဆိုင်ရာ ကတိကဝတ်:

ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲ စွမ်းအင်စီမံကိန်းများကို တိုးချဲ့လုပ်ဆောင်ခြင်းသည် MTSH ၏ ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သော ပင်မလုပ်ငန်းဆောင်တာများတွင် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအမှုအကျင့်များ ထည့်သွင်းပေါင်းစည်းခြင်းအတွက် ခိုင်မာသောသက်သေပင်ဖြစ်ပါသည်။ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းတွင် ရေရှည်တည်တံ့ခိုင်မြဲရေးအလေ့အကျင့်များကို အလေးထားဆောင်ရွက်ခြင်းများ တိုးပွားလာသည်နှင့်အညီ ထိုကဲ့သို့သော ဆောင်ရွက်မှုများသည် ကုမ္ပဏီ၏ဂုဏ်သတင်းနှင့် အစုရှယ်ယာရှင်များ၏ ယုံကြည်မှုကို တိုးမြှင့်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။

အထူးစီးပွားရေးဇုန်ဖော်ဆောင်ရေးတွင် ဦးဆောင်သူအနေအထားကို ခိုင်မာစေခြင်း:

MTSH အနေဖြင့် သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်ဖော်ဆောင်ရာတွင် ဦးဆောင်သူအဖြစ်ပါဝင်ခဲ့ခြင်းသည် ၎င်းအား မြန်မာနိုင်ငံ၏ စက်မှုလုပ်ငန်းနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဆိုင်ရာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အရေးပါသောနေရာတွင် ရပ်တည်စေလျက်ရှိပါသည်။

သည်။ နည်းပညာတိုးတက်လာမှုများ၊ ရေရှည်တည်တံ့မှုနှင့် မဟာဗျူဟာမြောက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို အလေးထား ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့်၊ ကုမ္ပဏီသည် ဈေးကွက်အတွင်း ဦးဆောင်သူအနေအထားကို ထပ်ဆင့်ခိုင်မာစေမည်ဖြစ်သည်။

အချုပ်အားဖြင့်ဆိုသော် MTSH သည် ခိုင်မာသော ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာစွမ်းဆောင်မှု၊ ဆန်းသစ်တီထွင်သော စီမံကိန်းများနှင့် ရေရှည်တည်တံ့ရေးအလေ့အကျင့်များကို အသုံးပြုကာ အနာဂတ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ကောင်းမွန်သောအနေအထားတွင် နေရာယူထားလျက်ရှိပါသည်။ မဟာဗျူဟာမြောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို အလေးထားအာရုံစိုက်၍ စီးပွားရေးအတက်အကျ များကို ခံနိုင်ရည်ရှိအောင် ထိန်းသိမ်းလုပ်ဆောင်ခြင်းဖြင့် ကုမ္ပဏီသည် အစုရှယ်ယာရှင်များအတွက် ရေရှည်အကျိုးအမြတ် များကို ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော် ဖန်တီးပေးနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။